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Protokół LV SESJI 
Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

w dniu 30.01.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w trybie stacjonarnym w sali konferencyjnej  

Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

Godzina rozpoczęcia obrad – 10:00, zakończenia 12.54 

Radni nieobecni w trakcie:  

 radny Michał Broda - obecny od godz. 11.08 do godz. 12.54 
(do końca sesji), 

 radny Tomasz Krupa - obecny od godz. 11.08 do godz. 12.54 
(do końca sesji), 

 radna Agnieszka Wilk- obecna od godz. 10.05 do godz. 12.54 
(do końca sesji). 

Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b) 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem – pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=5SKICh09BM4 
 
Ad. 1  
Otwarcie LV sesji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Adam  

Jennigs poinformował, że otwiera LV  SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- 

Zdroju. 

Następnie Wiceprzewodniczący przywitał radnych i zaproszonych Gości: 

- Burmistrza Miasta - Pana Marka Fedoruka, 

- Zastępcę Burmistrza - Pana Marka Ćmikiewicza, 

- Pana Mecenasa Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 
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- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 

 

Wiceprzewodniczący A. Jennings poinformował, że zawiadomienie 

o sesji wraz z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym 

w terminie zgodnym z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych - 12 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 
 

Porządek obrad przed zmianami  stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący A. Jennings zapytał czy ktoś z Państwa radnych chce 

zgłosić wniosek o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad? 

 

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

złożył wniosek o przeniesienie pkt 18 pn. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej, zabudowanej, położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-

Zdroju- na sesję w dniu 27 lutego 2023 r. 

 

W związku z powyższym odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

wniosku o przeniesienie pkt 18 pn. Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
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nieruchomości gruntowej, zabudowanej, położonej przy 

ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-Zdroju- na sesję w dniu 27 lutego 

2023 r. 

 

Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda i radny T. Krupa. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad porządkiem obrad po 

zmianach. 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 

13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 

13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda 

i radny T. Krupa. 

 

Zrealizowany porządek obrad:  

1. Otwarcie LV sesji. 

2. Przyjcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.A. o nierozpatrzeniu 

wniosku w terminie. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju do rozpatrzenia skargi Pana P.M. 

5. Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz pozyskanych 

środków w latach 2021-2022. 

6. Informacja Burmistrza Szczawna Zdroju o wysokości wydatków oraz 

działaniach podjętych przez Gminnej na rzecz ochrony środowiska 2021-

2022 oraz na temat planów na 2023 r. 

7. Przyjcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. 

8. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Szczawna-

Zdroju. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Szczawna-

Zdroju. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej Szkoły 

Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmian siedziby. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój do porozumienia międzygminnego dotyczącego 

sporządzenia "Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego" (Sustainable Urban Mobility Plan-

SUMP). 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Szczawno-Zdrój, udostępnionym dla operatorów 

i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego dotyczącego informacji o ewentualnym braku prawa 

wybieralności przez radnego Rady Miejskiej w Szczawnie Zdroju. 

20. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

21. Informacje i komunikaty. 

22. Zamknięcie obrad. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.A. 

o nierozpatrzeniu wniosku w terminie. 
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Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.A. o nierozpatrzeniu 

wniosku w terminie został załączony do eRADY. 

 

A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radny 

Z. Dec, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radny J. Kaczanowski. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zawiadomienia Pana M.A. o nierozpatrzeniu wniosku w terminie. 

 

Uchwała w sprawie zawiadomienia Pana M.A. o nierozpatrzeniu wniosku 

w terminie została podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 12, 

przeciw-0, wstrzymujących się- 1, obecnych podczas głosowania- 13 

radnych, w głosowaniu udziału nie wzięli: radny M. Broda, radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.A. o nierozpatrzeniu 

wniosku w terminie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie zawiadomienia Pana M.A. o nierozpatrzeniu wniosku 

w terminie stanowi załącznik nr 3 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju do rozpatrzenia skargi Pana P.M. 

 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju do rozpatrzenia skargi Pana P.M. został załączony do 

eRADY. 
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A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaprosił do dyskusji. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

stwierdzenia braku właściwości Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

do rozpatrzenia skargi Pana P.M. 

 

Uchwała w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju do rozpatrzenia skargi Pana P.M. została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 12, przeciw-0, wstrzymujących się- 

1, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu nie brali 

udziału: radny M. Broda, radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju do rozpatrzenia skargi Pana P.M. stanowi załącznik nr 

4 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie stwierdzenia braku 

właściwości Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju do rozpatrzenia skargi Pana 

P.M. stanowi załącznik nr 4 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 5 

Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz 

pozyskanych środków w latach 2021-2022. 

 

Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz pozyskanych 

środków w latach 2021-2022 została załączona do eRADY i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaprosił do dyskusji. 



7 
 

W dyskusji wzięli udział: Burmistrz Szczawna-Zdroju, Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej A. Jennings, radny J. Kaczanowski. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 6 

Informacja Burmistrza Szczawna-Zdroju o wysokości wydatków 

oraz działaniach podjętych przez Gminnej na rzecz ochrony 

środowiska 2021-2022 oraz na temat planów na 2023 r. 

 

Informacja Burmistrza Szczawna-Zdroju o wysokości wydatków oraz 

działaniach podjętych przez Gminnej na rzecz ochrony środowiska 2021-

2022 oraz na temat planów na 2023 r. została załączona do eRADY 

i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Burmistrz Szczawna-Zdroju, radny 

J. Kaczanowski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radna 

A. Pisarska, Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Przewodniczący 

Rady Miejskiej A. Motyka.  

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 7 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 

2022 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Adam Jennings zapytał kto z radnych 

jest za przyjęciem protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 

2022 r. bez czytania, bez uwag? Czy są uwagi do przedłożonego protokołu? 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. 

 

Radni zagłosowali: za- 13 radnych, przeciw- 0 radnych, wstrzymało się od 

głosu- 0 radnych. W głosowaniu nie brali udziału: radny M. Broda radny 

T. Krupa, obecnych podczas głosowania- 13 radnych. 

 

Został przyjęty protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2022 r. 

 

Następnie A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 8 

Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

 

Protokół Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 23.01.2023 r., protokół 

Komisji Rewizyjnej z dnia 23.01.2023 r., protokół Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu z dnia 24.01.2023 r., protokół Komisji Budżetowej i Gospodarki 

Mieniem z dnia 24.01.2023 r., protokół Komisji Uzdrowiskowej z dnia 

26.01.2023 r., protokół Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 

26.01.2023 r., zostały załączone do eRADY. 

 

A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji. 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami. 
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Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami został załączony do eRDAY i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji. 

 

A. Jennings Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej prowadził obrady LV sesji 

w punktach: 1-9, natomiast A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej prowadził 

LV sesję w punktach: 10-22. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do eRADY. 

 

Projekt ww. uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 
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radnych, w głosowaniu udziału nie brała S. Tobis Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 8 a do niniejszego protokołu. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 został 

załączony do eRADY. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Skarbnik Miasta. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023. 

  

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr 9 a do niniejszego 

protokołu. 
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A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Szczawna-

Zdroju. 

 

Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju 

został załączony do eRADY. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny M. Broda, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie odwołania 

Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju została 

podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 12, przeciw- 2, wstrzymało 

się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

odwołania Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju stanowi załącznik nr 10 a 

do niniejszego protokołu. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Szczawna-

Zdroju. 
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Projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju 

został załączony do eRADY. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie powołania Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie powołania Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju została 

podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 11, przeciw- 3, wstrzymało 

się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

powołania Skarbnika Miasta Szczawna-Zdroju stanowi załącznik nr 11 a 

do niniejszego protokołu. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej 

Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby. 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej Szkoły 

Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby został załączony 

do eRADY. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Projekt ww. uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej 

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby. 

 

Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej 

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby, została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Miejskiej Szkoły 

Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zamiaru 

przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez 

zmianę siedziby stanowi załącznik nr 12 a do niniejszego protokołu. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby. 

 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Miejskiego 

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby został załączony do eRADY. 

 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Miejskiego 

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby. 

 

Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Miejskiego 

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę siedziby, została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego 

w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-

Zdroju stanowi załącznik nr 13 a do niniejszego protokołu. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019-2023 poprzez zmianę siedziby został 

załączony do eRADY. 

 

Projekt ww. uchwały przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2019-2023, została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 stanowi załącznik 

nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia 

w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023 stanowi załącznik nr 14 a do niniejszego 

protokołu. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój do porozumienia międzygminnego 

dotyczącego sporządzenia "Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego" (Sustainable 

Urban Mobility Plan-SUMP). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój do porozumienia międzygminnego dotyczącego 

sporządzenia "Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego 
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Obszaru Funkcjonalnego" (Sustainable Urban Mobility Plan-SUMP) poprzez 

zmianę siedziby został załączony do eRADY. 

 

Ww. projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-

Zdrój do porozumienia międzygminnego dotyczącego sporządzenia 

"Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego 

Obszaru Funkcjonalnego" (Sustainable Urban Mobility Plan-SUMP). 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój do porozumienia międzygminnego dotyczącego 

sporządzenia "Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego 

Obszaru Funkcjonalnego" (Sustainable Urban Mobility Plan-SUMP), została 

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój do porozumienia międzygminnego dotyczącego 

sporządzenia "Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego 

Obszaru Funkcjonalnego" (Sustainable Urban Mobility Plan-SUMP) stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie przystąpienia Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój do 

porozumienia międzygminnego dotyczącego sporządzenia "Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru 

Funkcjonalnego" (Sustainable Urban Mobility Plan-SUMP)  stanowi 

załącznik nr 15 a do niniejszego protokołu. 
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A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Szczawno-Zdrój, udostępnionym dla 

operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania 

z tych obiektów. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Szczawno-Zdrój, udostępnionym dla operatorów i przewoźników oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów poprzez zmianę siedziby 

został załączony do eRADY. 

 

Ww. projekt uchwały przedstawił Kierownik Gospodarki Komunalnej. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Kierownik Gospodarki Komunalnej, 

Burmistrz Szczawna-Zdroju, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. 

Jennings, radna A. Pisarska. 

  

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Szczawno-

Zdrój, udostępnionym dla operatorów i przewoźników oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

  

Uchwała w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Szczawno-Zdrój, udostępnionym dla operatorów 
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i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów, została 

podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 12, przeciw- 1, wstrzymało 

się od głosu- 2, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

  

Projekt uchwały zmieniającej uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Szczawno-Zdrój, udostępnionym dla operatorów i przewoźników oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmieniającej uchwały 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Szczawno-Zdrój, udostępnionym dla 

operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów stanowi załącznik nr 16 a do niniejszego protokołu. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego dotyczącego informacji 

o ewentualnym braku prawa wybieralności przez radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

Projekt uchwały w sprawie zlecenia przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego dotyczącego informacji o ewentualnym braku prawa 

wybieralności przez radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju, został 

załączony do eRADY. 

 

Projekt ww. uchwały przedstawił A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji. 
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W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radny Z. Dec, radny J. Kaczanowski, Mecenas. 

 

Następnie radny T. Krupa złożył wniosek o zmianę paragrafu 4 projektu 

uchwały w ten sposób, że wykonanie tej uchwały w sprawie zlecenia 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego informacji 

o ewentualnym braku prawa wybieralności przez radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie- Zdroju, należy powierzyć Przewodniczącemu Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju oraz Wiceprzewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

W związku z powyższym odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

wniosku radnego T. Krupy o zmianę paragrafu 4 projektu uchwały 

w ten sposób, że wykonanie tej uchwały w sprawie zlecenia 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego 

informacji o ewentualnym braku prawa wybieralności przez 

radnego Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju, należy powierzyć 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz 

Wiceprzewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Wyniki głosowania: za- 14, przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings złożył wniosek o 

reasumpcję przeprowadzonego wcześniej głosowania dot. wniosku radnego 

T. Krupy. 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Jenningsa o reasumpcję 

głosowania. 

 

Ww. wniosek został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie: za- 14, przeciw-0, 

wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania-14 radnych, w 

głosowaniu udziału nie brał radny Z. Dec. 
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Radny T. Krupa złożył wniosek o wyłączenie z głosowania radnego Z. Deca 

od udziału radnego Z. Deca w Komisji Rewizyjnej w zakresie 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego informacji 

o ewentualnym braku prawa wybieralności przez radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie- Zdroju. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnego T. Krupy 

o wyłączenie z głosowania radnego Z. Deca od udziału radnego 

Z. Deca w Komisji Rewizyjnej w zakresie przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego dotyczącego informacji 

o ewentualnym braku prawa wybieralności przez radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie- Zdroju. 

 

Ww. wniosek został przyjęty większością głosów w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny Z. Dec. 

 

Następnie odbyło się ponownie głosowanie nad przyjęciem wniosku 

radnego T. Krupy o zmianę paragrafu 4 projektu uchwały w ten 

sposób, że wykonanie tej uchwały w sprawie zlecenia 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego 

informacji o ewentualnym braku prawa wybieralności przez 

radnego Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju, należy powierzyć 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz 

Wiceprzewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 
 

Ww. wniosek został przyjęty większością głosów w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny Z. Dec. 

 

Następnie przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zlecenia przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego 
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informacji o ewentualnym braku prawa wybieralności przez radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z ww. poprawkami: 

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zlecenia 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego 

informacji o ewentualnym braku prawa wybieralności przez 

radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie zlecenia przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego 

dotyczącego informacji o ewentualnym braku prawa wybieralności przez 

radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju, została podjęta większością 

głosów w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 1, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał 

radny Z. Dec. 

 

Projekt uchwały w sprawie zlecenia przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego dotyczącego informacji o ewentualnym braku prawa 

wybieralności przez radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu, uchwała uchwały w sprawie 

zlecenia przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego 

informacji o ewentualnym braku prawa wybieralności przez radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 17 a do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 20 

Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska podziękowała wszystkim osobom, którzy 

zaangażowali się w akcję Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. 

 

Radna A. Pisarska dołączyła się do podziękowań oraz wspomniała 

o kwocie, która została zebrana w ramach ww. akcji. 

 

Radny J. Kaczanowski również dołączył się do podziękowań dla osób 

zaangażowanych w akcję Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Skierował 
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także swoje podziękowania dla radnej A. Pisarskiej także za jej 

zaangażowanie w tej akcji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings złożył wniosek o to, 

by na następną sesję zaprosić Prezesa Zarządu Uzdrowisko Szczawno-

Jedlina S.A. w Szczawnie-Zdroju. 

 

Radna A. Pisarska poprosiła o odśnieżenie ulicy Bukowej i ulicy Lipowej 

oraz poinformowała, że na skwerku przy ul. Lipowej spadły gałęzie drzew. 

 

M. Ćmikiewicz Zastępca Burmistrza Szczawna-Zdroju udzielił 

odpowiedzi: sprawy te zostaną zgłoszone, by odśnieżyć, uprzątnąć 

ww. ulice. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings poprosił także 

o posypywanie chodników solą i piaskiem. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn także o to 

poprosiła. Radna M. Zbirek także zabrała głos w tej sprawie.   

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, aby zgłaszać na bieżąco 

problemy z nieposypanymi chodnikami solą, piaskiem do Straży Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. Ponadto poinformował, że sprawy te reguluje ustawa 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.  
 

Radna A. Pisarska zapytała jak wygląda sytuacja w mieście po ciężkim 

weekendzie oraz czy awarie prądu są usuwane. 
 

Burmistrz poinformował, że dużo awarii w Szczawnie-Zdroju nie było, 

zdarzały się pojedyncze i krótkotrwałe. 
 

Ad. 21 

Informacje i komunikaty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował: 
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 w każdy wtorek (w godz. 15.00 -16.00) Przewodniczący 

i Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przyjmują  Mieszańców 

Szczawna-Zdroju w sprawach skarg i wniosków, 

 zostaną uaktualnione dyżury radnych Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju, 

 wszyscy radni otrzymali PIT-R, 

 o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego wraz z kopią 

swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni. 

 

Burmistrz poinformował o naborze wniosków do dnia 17.03.2023 r. 

w ramach Polskiego Ładu dla Kultury: Rządowy Program Odbudowy 

Zabytków. 
 

Ad. 22 

Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zamknął obrady LV sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

w serwisie youtube.pl. 
 

Protokół sporządziła:         Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczyli: 

   Maja Rutowska                  A. Jennings            A. Jennings 

                                        S. Tobis-Pańczyszyn             A. Motyka 
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

 

1. Lista obecności radnych. 

2. Porządek obrad przed zmianami. 

3. – 4a. Projektu uchwał i uchwały. 

5. Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz pozyskanych   

    środków w latach 2021-2022. 

6. Informacja Burmistrza Szczawna-Zdroju o wysokości wydatków oraz  

    działaniach podjętych przez Gminnej na rzecz ochrony środowiska 2021-   

    2022 oraz na temat planów na 2023 r.  

     7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między   

         sesjami. 

     8-17a.Projekty uchwał i  uchwały.  

     18. Linki do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 

 


